

Referat fra gruppestyremøte i Njård fekting

Dato: 10. mai 2026

Til stede: Alejandro Decap, Olivier Goutaland Canal, Victoria Frivik, Nina Steenland, Janne von Koss Torkildsen og Kari Uglem fra Njård sentralt

Referent: Janne

Sak 1: Habilitetsvurdering

Ingen meldte seg inhabile.

Sak 2: Endring av ledelse og orientering fra Njård sentralt

Alejandro Decap annonserte at han trekker seg fra gruppestyret. Olivier Goutaland foreslo en ny ordning for styret framover med en arbeidsdeling mellom en avdelingsleder og leder i gruppestyret. Morten Westgaard vil bli forespurgt av Njård sentralt om å gå inn i avdelingslederstillingen. Olivier Goutaland sa seg villig til å ta over som styreleder. Styret i Njård tar den endelige avgjørelsen.

Kari Uglem orienterte:

- 1) Morten ble utnevnt til å skrive en sportsplan for Njård fekting på workshop del 2 som ble arrangert den 22. april 2026. Han er godt i gang med dette arbeidet.
- 2) Alle de andre gruppene i Njård har en betalt avdelingsleder. Njård sentralt er villig til å gi en tilsvarende ordning til fekting for å sikre en god drift videre. Njård sentralt støtter at Morten kan være avdelingsleder i en viss prosent stilling gitt at gruppestyret også stiller seg bak det. Gruppestyret stilte seg bak dette forslaget fra Kari. I de andre avdelingene har Njård avdelingsleder som hovedkommunikasjonsperson med Njård sentralt, og Njård sentralt kommuniserer bare unntaksvis med gruppestyreleder. Gruppestyrets rolle er primært å diskutere idretten og inntektsbringende tiltak. Dette foreslås også for Njård fekting.
- 3) Det er generelt få utgifter å kutte for fekting, så økonomisk balanse må oppnås ved å øke inntektene.

Det ble stilt spørsmål fra gruppestyret om hva det betyr konkret at Njård sentralt nå er under administrasjon. Det er ønskelig at Njård sentralt kan formulere et svar på dette, så gruppestyret og medlemmene i fekting vet hva de har å forholde seg til framover.

Sak 3: delegater til fektetinget

Det ble foreslått tre delegater til fektetinget på det forrige gruppestyremøtet. Akos Buzinkay svarte ja til å stille, mens de to andre svarte nei. Noen andre forslag kom opp fra gruppestyret, men det resulterte ikke i noen nye representanter. Senere ble det annonsert at en representant fra Njård sentralt og Alejandro Decap skulle representere fekting i tillegg til Akos Buzinkay.

Flere medlemmer av gruppestyret innvendte at de ikke var tatt med på råd om de to siste representantene, og at valget av representanter ikke var foretatt etter gjeldende regler. Andre som deltok i møtet, hadde andre oppfatninger om hvilke representanter som var foreslått på det forrige møtet og av hvorvidt reglene for valg av representanter var fulgt. Alejandro Decap trakk seg som representant til tinget. Flere i gruppestyret understreket at deres ønske var at de som

representerer Njård fekting skal komme fra fekting og kjenne sporten. De påpekte at dette ønsket er også meldt inn fra flere medlemmer og foreldre i Njård fekting som ikke er en del av gruppestyret. Fristen for å foreslå representanter på tinget var gått ut, men fekteforbundet godkjente en endring i delegatene. Det ble bestemt å forespørre en forelder til en aktiv fekter om å representere Njård. Njård sentralt meldte at den siste representanten fremdeles skulle komme fra Njård sentralt, ettersom fekting er satt under administrasjon. Samtidig oppfordret de foreldre og aktive som ønsker å stille på tinget til å gjøre dette som observatør.

Sak 4: Eventuelt

Olivier Goutaland orienterte: Mai/juni: Morten skal levere sportsplan. Masters (Norgescupfinaler) er gjennomført med de 8 høyest rangerte fekterne i hver aldersklasse fra U15 til junior. India vant U17. I tillegg fikk Njård flere pallplasseringer: Felix, Elsa, Magnus, Lucas, Maximilian og Sofia. Dette viser at Njård er langt framme i alle de tre aldersklassene og både for jenter og gutter. Klubben skal ha dommerkurs i slutten av mai med påfølgende praksis på sommerstøtet. Det anslås at vi får 10 nye regionale dommere etter kurset. Klubben planlegger to våpenkurs for både unge og voksne. Det blir sommeravslutning i hver gruppe. Olivier har informert trenere om sommeravslutningene. Det planlegges å dele ut flyers for sommerskolen på avslutningene, da det trengs flere deltakere for å kunne gjennomføre sommerskolen. Det vil deles ut fem ulike troféer på sommeravslutningen. Nina Steenland, Anatolij Gerej og Morten Westgaard utgjør komiteen som bestemmer hvem som skal få prisene.